
Berg menighetsråd

 MØTEBOK

Møtested:

Møtedato: 

Tid: 

Berg arbeidskirke

Torsdag 13. mars 2025

18.30 – 21.30

SAKSLISTE: NR 03/25

Til stede: Jan Einar Karlsen, Toril S. Jacobsen, Kristin S. Haugen, Øystein Vestmoen, Astrid Hurum, 
Hans Fr. Johnsen, Svein Erik Holm, Tone Vestmoen.  Ikke til stede: Anita B. Hovd, Ellen Ingunn 
Nordli, Gunn Lyngstad, Jan Birger Løken.

SAKNR.  22/25: BESØK AV KIRKEVERGEN

SAKNR.  23/25: GODKJENNING AV REFERAT FRA 26. FEBRUAR 2025

SAKNR.  24/25: PRESTEN HAR ORDET

SAKNR.  25/25: ØKONOMI
� Festivalregnskapet

SAKNR.  26/25: UTKAST TIL GUDSTJENESTELISTA

SAKNR.  27/25: ÅRSMELDING 2024

SAKNR.  28/25: REFERATSAKER
� Såmannen
� Kulturutvalget

SAKNR. 29/25: EVENTUELT

     



SAKSBEHANDLING I MENIGHETSRÅDET:

SAKNR.  22/25: BESØK AV KIRKEVERGEN
Jan Einar Bjerke Hals, konstituert kirkeverge, overtok stillingen 1.februar i år.
Innstramming. Det må kuttes drastisk i Fellesrådets økonomi da overføring fra kommunen er redusert 
og vil sannsynligvis bli ytterligere redusert i åra som kommer.  Omstillingsutvalg er i gang. Det er 
ikke snakk om oppsigelser, men naturlig avgang. Det blir en gjennomgang av innhold i stillinger. 
(samme stillinger har ulike arbeidsoppgaver).  Det blir nødvendig å tenke kreativt.
Plenklipping. Stort område rundt arbeidskirken. Avtalen med I-Vekst er sagt opp. Noe vil bli klippet 
og noe vil få gro som eng. Peter vil få noe klipping tillagt sin stilling.  Området rundt kirken er mer 
som en park, til glede for barn og voksne.  I møtet kom spørsmålet opp om et samarbeid med 
Frivillighetssentralen kunne være aktuellt. 
Informasjon mellom Kirkeverge og menighetsråd.
Menighetsrådet i Berg fikk informasjonen om innsparingene i Østlands-Posten. Dette var ikke noen 
god opplevelse. Kirkevergen  ønsker god infoflyt mellom fellesråd og menighetsråd. Direkte info og 
ikke via ØP. 
Kirkemusikerne
Kirkevergen ønsker å få ned bruk av vikarer.  Rasjonalisering og bruk av egne ansatte vil bli styrket. I 
møtet kom bruk av play-back opp. Er det et hjelpemiddel vi kan benytte oss av, og i hvilken 
sammenheng? Kirkevergen sjekker mulighetene.

SAKNR.  23/25: GODKJENNING AV REFERAT FRA 26. FEBRUAR 2025
Referatet ble godkjent og underskrevet.

SAKNR.  24/25: PRESTEN HAR ORDET
1. Rigging tårnagenthelg. Gjennomføres av prest og menighetspedagog.
2. Konfirmantleir – Solåsen i år.
3. Babysang – betaling. Se sak 12/25. Ny ordning fra høst 2025. Dugnadsgjengen skal ikke 

betale.
4. Medarbeiderfesten i rute. JIE har fri, og vi har skaffet vikar til allsang + vikar til Havfruene.
5. Ny prest i Tanum er ansatt.

SAKNR.  25/25: ØKONOMI
Festivalregnskapet:      
Underskudd ble ca. 50.000 kr.
Når det var snakk om arvekontoen, var det enighet om å belaste den for alt som kan defineres som 
trosopplæring for voksne.

SAKNR.  26/25: UTKAST TIL GUDSTJENESTELISTA
Presten orienterte, og oppsettet for høstsemesteret ble godkjent.  Iflg. forordningen har vi 2 
gudstjenester pr. mnd.  I oktober får vi 3 gtj.

SAKNR.  27/25: ÅRSMELDING 2024
Menighetsrådet hadde lest forslag til årsmelding, og noen tilføyelser hadde blir foretatt før møtet. 
Vedtak:  Årsmeldingen godkjennes og vedtas med noen tillegg som ble gjort i møtet.

SAKNR.  28/25: REFERATSAKER

Såmannen.
Arbeidsutvalg (Benedicte Gusland, Marthe Johnsen, Kristin Haugen, Øystein Vestmoen) har hatt et 
møte, hvor de fordelte oppgaver.  Såmannen kommer til Påske. Utvalget skaffer stoff, og Løwe 
Design sørger for layout og trykking.  Distribusjon på dugnad.



Kulturutvalget
har hatt møte.  Aktiviteter for høstsemesteret er planlagt.

Ny festival i 2026
Festivalkomiteen ønsker å gjenta arrangementet.

Nærmiljøutvalget 
har årsmøte 9. april.

17-Mai 
Korpset får frokost og spiller på gudstjenesten kl. 10.00.

Pergola
Bruktbutikken ønsker skyvedør til pergolaen. 

SAKNR. 29/25: EVENTUELT

SAKNR. 30/25: VEDLIKEHOLDSPROSJEKT PÅ BERG STENKIRKE
Larvik kirkelige fellesråd har i 2025 fått tilskudd fra Kirkebevaringsfondet for å sørge for 
avfukteranlegg og takrenner på Berg stenkirke. Det vil bli montert takrenner og taknedløp i kobber. 
Avfukter vil bli montert på loftet med kanaler for tilluft gjennom ventilrist i taket i koret, og avtrekk 
av fuktig luft gjennom ventilrist i taket ved galleriet. Fuktig luft føres ut gjennom 100 mm luftrør i 
gesimskassen.
Vedtak: Berg menighetsråd støtter prosjektet og ber LKFR om at det blir gjennomført. Enstemmig 
vedtatt.


